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     Viby, den 26. sep. 2024 

 

 

 

Høringssvar til Roskilde Kommunes budget 2025-2028 

 

Vi har med interesse læst det fremlagte budgetforslag for 2025- 2028 og leder med lys 
og lygte efter midler, der falder vores vej.  

Det er imidlertid hurtigt overstået, der er igen ikke afsat midler til aktiviteter og 
vedligeholdelse i Viby Idrætscenter.  

Vi har fx et gammelt varmeanlæg i hallen fra 1990, der flere gange har været ude af drift 
og er blevet repareret, selvom fremskaffelsen af reservedele er vanskelig. Vi har også et 
gammelt lysanlæg, der langt fra er bæredygtigt med et stort CO 2 tryk og heller ikke 
lever op til nutidens krav til lyssætning for fx Badminton og Tennis, 

Det bekymrer os den tilgang Roskilde kommune generelt har til vedligeholdelse af 
faciliteter og bygninger, den manglende vedligeholde giver desværre ofte udslag i, at 
faciliterer lukkes – som nu fx Sct. Jørgens badet. Som har haft en særlig trygheds-
skabende funktion for især sårbare børn og ældre.    

 

Det glæder os, at Kultur, Idræt og Biblioteksudvalget har kunnet omprioritere nogle flere 
midler til fremme af fællesskabet. Det er desværre blevet en nødvendighed med 
aktiviteter og andet, der kan afhjælpe en stadig større mistrivsel og ensomhed blandt 
primært børn og unge.  

 

Vi ser frem til fortsat godt og positivt samarbejde med Kommune, Kongres – og 
Idrætscenter og forvaltningen 

 

Mange hilsner 

Viby Idrætsforening  

v. Dan Olsson       


